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Ljubljana - »Vsi vemo, da je Pivovarna
Laško prekomerno zadolžena in še v
četrtek je bila po poročanju medijev
celo insolventna, medtem ko naj bi bila
danes vredna veliko več,« je po vče-
rajšnji skupščini KS Naložb povedal pri-
vatizacijski mogotec Igor lih, kije prek
ciprskega holdinga Kalantia lastnik sko-
raj polovice KS Naložb. »Dejstvo je, daje
Pivovarna Laško v težavah in dokler
nekdo ne razplete tega vozla, se raz-
mere v družbi ne bodo izboljšale,« je še
povedal Lah in dodal: »Žal je ta zgodba v
Sloveniji do skrajnih mer spolitizirana,
čeprav gre za običajen finančni posel«.

Kako bodo KS Naložbe financirale
prevzem in ali bodo delničarjem na-
mesto denarja ponudili lastne obvez-

nice, Lah ni želel pojasniti. »O prev-
zemu in načinu financiranja ne morem
govoriti, saj je zakonodaja glede tega
jasna in mi to prepoveduje,« je povedal

Igor Lah in dodal, da bi »kakršenkoli
komentar lahko vplival na ceno delnice
Pivovarne Laško«. Od petkove objave
namere za prevzem se je sicer delnica
Laškega na borzi zvišala že za 37 od-
stotkov in je bila včeraj vredna 1 1 evrov.
Lah je zagotovil, da z namero za prev-
zem Pivovarne Laško misli resno, KS
Naložbe pa naj bi prevzem izpeljale sa-
me. In zakaj ga sploh zanima Pivovarna
Laško? »Trenutno je pravi trenutek za
prevzem,« je odgovoril Lah in dodal, da
ima vire financiranja že zagotovljene,
»saj sevnasprotnemprimeru teganebi
lotil«.

Delničarji so na včerajšnji skupščini
KS Naložb podprli predlog uprave, da
letos ponovno ne izplačajo dividend,
ves bilančni dobiček v višini 1,7 mi-
lijona evrov pa bodo prenesli v nas-
lednje poMovno leto. Društvo malih
delničarjevMDS, ki ga vodiRajko Stan-
kovič, je sicer zahtevalo izplačilo 0,4
evra bruto rMdende za delnico, vendar
njihov predlog ni bil sprejet. »Na skup-
ščini je Lah zagotovil, da ima finančno
vzdržno konstrukcijo, ki bo omogočala
redno servisiranje vseh obveznosti
družbe, zaradi česar smo se tudi odlo-
čili, da odločitve o nedelitvi bilančnega
dobička ne bomo izpodbijali na sodi-
šču,« je po skupščini povedal Stanko-
vič.

Napoved za
prevzem Pivovarne
Laško, ki jo je
konec minulega
tedna objavila
družba KS Naložbe
Igorja Laha, so
včeraj pozdravili
tudi mali delničarji
KS Naložb, ki jih je
na včerajšnji
skupščini zastopal
direktor društva
MDS Rajko
Stankovič (na
fotografiji levo).
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